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PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.3.3.2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia 

Rady Powiatu Wrocławskiego 
 

w dniu 12 września 2024 r. 

  
Posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia Rady Powiatu Wrocławskiego (dalej: Komisja 

BiM) odbyło się w Sali Konferencyjnej nr 117 w siedzibie Starostwa Powiatowego we 

Wrocławiu, ul. T. Kościuszki 131. 

 

Komisja obradowała w pełnym składzie 5 Radnych:  

1. Mariusz Konopka 

2. Włodzimierz Chlebosz 

3. Sławomir Hryniewicz 

4. Marcin Korytko 

5. Wojciech Kozak 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także zaproszeni Goście: 

p. Hieronim Kuryś – Urzędujący Członek Zarządu Powiatu Wrocławskiego, 

p. Ewelina Dobrowolska – Radomińska – Sekretarz Powiatu Wrocławskiego, 

p. Małgorzata Dreiseitel – Cieślik - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego, 

p. Agnieszka Kosztyło – Pałys – Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Starostwa, 

p. Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa, 

p. Michał Oktobrowicz - Z-ca Przewodniczącego Zespołu ds. transportu zbiorowego, 

Główny specjalista w Wydziale Komunikacji Starostwa.  

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:15. 

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Konopka otworzył posiedzenie, powitał zaproszonych 

Gości i Członków Komisji, stwierdził kworum, po czym przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 26.06.2024 r. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków. Osoba 

referująca: p. Agnieszka Kosztyło- Pałys – Dyrektor Wydz. Edukacji, Kultury i Sportu  

Starostwa. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wrocławskiego. Osoba referująca: p. Małgorzata Dreiseitel-Cieślik–Skarbnik Powiatu 

Wrocławskiego. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2024. Osoba referująca: p. Małgorzata 

Dreiseitel-Cieślik–Skarbnik Powiatu Wrocławskiego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyboru 

biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu 

Wrocławskiego za 2024 r. i 2025 r. Osoba referująca: p. Małgorzata Dreiseitel-Cieślik–

Skarbnik Powiatu Wrocławskiego. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

udzielenia przez Powiat Wrocławski pomocy finansowej Gminie Wrocław na 

realizację zadania dotyczącego honorowania biletów komunikacji miejskiej 

Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie miasta. Osoba referująca: p. Michał 

Oktobrowicz - Z-ca Przewodniczącego Zespołu ds. transportu zbiorowego. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

udzielenia przez Powiat Wrocławski pomocy finansowej na realizację zadań 

w zakresie organizowania publicznego transportu zbiorowego w gminnych 

przewozach pasażerskich. Osoba referująca: p. Michał Oktobrowicz - Z-ca 

Przewodniczącego Zespołu ds. transportu zbiorowego. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja 

S.A. z siedzibą w Krakowie w granicach dz. nr 697/9 obręb Gniechowice, gm. Kąty 

Wrocławskie. Osoba referująca: p. Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego o odstąpieniu od 

zbycia w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej jako dz. nr 15/22 obręb 

Nowiny, gm. Kobierzyce, stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego. Osoba 

referująca: p. Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa. 

11. Sprawy różne.  

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 26.06.2024 r. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 26.06.2024 r. 

Przewodniczący stwierdził zatem, że protokół został przyjęty.  

 

Punkt 3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.  
 

O przedstawienie projektu uchwały poproszona została Pani Agnieszka Kosztyło- Pałys – 

Dyrektor Wydz. Edukacji, Kultury i Sportu  Starostwa. 

Zmiana uchwały dostosowuje jej treść do aktualnych przepisów. Zachodzi konieczność 

zaktualizowania określonych w § 4 ust. 1 zasad udzielania pomocy wnioskodawcom 

prowadzącym działalność gospodarczą stanowiącą pomoc de minimis. Projektowana zmiana 

umożliwi dalsze udzielanie dotacji również tym podmiotom. Zmianie ulega także okres, za 

który wnioskodawca przedkłada zaświadczenia o uzyskanej pomocy de minimis, jaką 

otrzymał w okresie ostatnich 3 lat poprzedzających dzień wystąpienia z wnioskiem. 

Pozostałe zasady udzielania dotacji pozostają bez zmian. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków - przyjęcie pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Decyzją Przewodniczącego punkt 4 i 5 omówiono łącznie. 

 

Punkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego.  
 

Punkt 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Wrocławskiego na rok 2024. 
 

O przedstawienie informacji w bieżących punktach poproszona została Pani Małgorzata 

Dreiseitel – Cieślik Skarbnik Powiatu Wrocławskiego.  

Pani Skarbnik poinformowała, że projektowane zmiany związane są z bieżącą realizacją 

zadań zapisanych w wieloletniej prognozie i bieżącą decyzją Zarządu Powiatu. W 

przedsięwzięciach nastąpiły zmiany w specyfikacji i strukturze wydatków, chodzi m. in. o 

budowę nowej siedziby zespołu szkół specjalnych, następuje przesunięcie w latach 2025-

2026. W ramach realizacji zadań związanych z budową dróg i w ramach dofinansowania z 

„Nowego Ładu” następuje aktualizacja po stronie dochodowej i wydatkowej. Wprowadzono 

również zadanie zakupu środka transportu dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego. Pozostałe zmiany wynikają ze zmiany przepisów, m.in. dotyczą zmiany w 

klasyfikacji budżetowej, inne zmiany zostały szczegółowo opisane w uzasadnieniach do 

projektów uchwał. Ponadto Zarząd Powiatu przedłożył autopoprawkę związaną z dotacją dla 

placówek oświatowych niepublicznych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekty uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej  

prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego - przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 

2024 wraz z autopoprawką - przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekty uchwał zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Punkt 6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Powiatu Wrocławskiego za 2024 r. i 2025 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Dreiseitel - Cieślik – Skarbnik Powiatu 

Wrocławskiego. 

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, sprawozdanie finansowe Powiatu Wrocławskiego 

podlega obowiązkowemu badaniu przez biegłego rewidenta. Organem uprawnionym do 

dokonania wyboru podmiotu badającego bilans jest Rada Powiatu Wrocławskiego. W 

bieżącym roku wszczęto procedurę o udzielenie zamówienia publicznego w trybie zapytania 

ofertowego. W odpowiedzi wpłynęło 6 ofert, z których najwyższą punktacje uzyskała firma 

Biuro Audytorskie Prowizja Sp. z o. o. z Krakowa. Firma ta przeprowadzi badanie 

sprawozdania finansowego Powiatu Wrocławskiego za 2024 i 2025 rok. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Przewodniczący Mariusz Konopka, 

- Pani Skarbnik, 

- Pani Sekretarz. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyboru biegłego 

rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Wrocławskiego 

za 2024 r. i 2025 r. - przyjęcie pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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Punkt 7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

udzielenia przez Powiat Wrocławski pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację 

zadania dotyczącego honorowania biletów komunikacji miejskiej Wrocławia 

w przewozach kolejowych na terenie miasta.  
 

Projekt uchwały zreferował Pan Michał Oktobrowicz - Z-ca Przewodniczącego Zespołu ds. 

transportu zbiorowego. 

Uchwała dotyczy udzielenia z budżetu Powiatu Wrocławskiego w 2024 roku pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wrocław. Pomoc finansowa w wysokości 500 

tys. zł. zostanie przeznaczona na realizację zadania pn. „Możliwość podróżowania przez 

pasażerów na terenie miasta Wrocławia pociągami przewoźników Koleje Dolnośląskie S.A. 

oraz POLREGIO S.A. z biletami zakupionymi w ramach systemu URBANCARD oraz na 

podstawie ulg i uprawnień obowiązujących we Wrocławiu nadanych przez Radę Miejską 

Wrocławia”. Przez obszar Powiatu Wrocławskiego przebiega aż 8 linii kolejowych 

prowadzących do Wrocławia, na których realizowane są 164 kursy w dobie w dni robocze. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz, 

- Radny Sławomir Hryniewicz, 

- Pan Michał Oktobrowicz, 

- Pan Wicestarosta Marcin Korytko, 

- Pan Przewodniczący Mariusz Konopka, 

- Radny Hieronim Kuryś. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia przez 

Powiat Wrocławski pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego 

honorowania biletów komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie 

miasta - przyjęcie pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

udzielenia przez Powiat Wrocławski pomocy finansowej na realizację zadań w zakresie 

organizowania publicznego transportu zbiorowego w gminnych przewozach 

pasażerskich.  
 

Projekt uchwały omówił Pan Michał Oktobrowicz - Z-ca Przewodniczącego Zespołu ds. 

transportu zbiorowego. 

Przedmiotowa Uchwała dotyczy udzielenia z budżetu Powiatu Wrocławskiego w 2024 roku 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej gminom: Czernica, Długołęka, Kąty 
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Wrocławskie, Kobierzyce, Mietków, Siechnice, Sobótka i Żórawina w łącznej wysokości 3 

mln. zł. na realizację zadań w zakresie organizowania publicznego transportu zbiorowego w 

gminnych przewozach pasażerskich.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz, 

- Pan Przewodniczący Mariusz Konopka, 

- Pan Wicestarosta Marcin Korytko, 

- Radny Sławomir Hryniewicz, 

- Pan Michał Oktobrowicz, 

- Radny Hieronim Kuryś, 

- Radny Wojciech Kozak. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia przez 

Powiat Wrocławski pomocy finansowej na realizację zadań w zakresie organizowania 

publicznego transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich - przyjęcie 

pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja 

S.A. z siedzibą w Krakowie w granicach dz. nr 697/9 obręb Gniechowice, gm. Kąty 

Wrocławskie.  
 

Projekt uchwały zreferował Pan Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa. 

Nieruchomość położona w obrębie Gniechowic, Gmina Kąty Wrocławskie, oznaczona 

geodezyjnie jako działka nr 697/9 stanowi własność Powiatu Wrocławskiego. Tauron 

Dystrybucja S.A. pismem z dnia 20 lutego 2024 r. zawnioskowała o ustanowienie na jej rzecz 

odpłatnej służebności przesyłu we wskazanym zakresie. Przedmiotowa działka była 

procedowana przez Radę Powiatu, podjęto uchwałę o przekazaniu w/w działki gruntu na 

rzecz Gminy Kobierzyce z przeznaczeniem na realizację zadań własnych Gminy – drogę 

gminną. W dniu 5 sierpnia br. Gmina wycofała się jednak z chęci nabycia działki, co pozwoli 

na ustanowienie służebności na rzecz Spółki Tauron. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Przewodniczący Mariusz Konopka, 
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- Radny Sławomir Hryniewicz, 

- Pan Dyrektor Andrzej Podsiadło. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. z siedzibą 

w Krakowie w granicach dz. nr. 697/9 obręb Gniechowice, gm. Kąty Wrocławskie - przyjęcie 

pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego o odstąpieniu 

od zbycia w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej jako dz. nr 15/22 obręb 

Nowiny, gm. Kobierzyce, stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego.  
 

Projekt uchwały omówił Pan Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa. 

Nieruchomość oznaczona jako dz. nr 15/22 obręb Nowiny, gm. Kobierzyce, stanowi własność 

Powiatu Wrocławskiego. Tauron Dystrybucja S.A. pismem z dnia 20 sierpnia 2024 r. 

zawnioskował o sprzedaż na jej rzecz nieruchomości z przeznaczeniem na realizacje urządzeń 

infrastruktury technicznej – budowę słupowej stacji transformatorowej z liniami kablowymi. 

Przedmiotowa nieruchomość w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jest 

przeznaczona wyłącznie pod elektroenergetykę, stąd najbardziej racjonalnym sposobem 

zagospodarowania działki jest jej sprzedaż. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Przewodniczący Mariusz Konopka, 

- Pan Dyrektor Andrzej Podsiadło. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusje i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego o odstąpieniu od zbycia 

w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej jako dz. nr 15/22 obręb Nowiny, gm. 

Kobierzyce, stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego - przyjęcie pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Punkt 11. Sprawy różne.  

 

W bieżącym punkcie głos zabrał Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz, który z uwagi na trudną 

sytuację hydrologiczno–meteorologiczną, stanowiącą zagrożenie powodziowe, poinformował, 

iż w czasie IV Sesji Rady, która odbędzie się w dniu dzisiejszym, informacje Zarządu 

Powiatu będą przedstawione Radnym w formie pisemnej. Pan Starosta zobowiązał się 

przekazać aktualne informacje dotyczące kryzysu.  

 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, o godz. 11:50 Przewodniczący M. Konopka zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Mienia 

 

Mariusz Konopka  

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 

 

 

 

Przygotował(a): Iwona Oślizło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


